
Generalforsamling i distrikt Nordjylland 

den 12. april 2024  

  

Dagsorden: 
  

Konstatering af stemmetal:  
  

12 klubber var til stede: Brønderslev, Hals, Hjallerup, Hobro, BK Nord, Sæby, 

Støvring, Vodskov, Nibe, Romdrup-Klarup, Aars og Aalborg.  

 

 Valg af dirigent: 
  

Per Gaunø valgtes som dirigent.  

  

Distriktsbestyrelsens beretning:  
  

    Kan ses på distriktets hjemmeside. Blev vedtaget 

  

  Aflæggelse af årsregnskab:  
  

    Årsregnskabet balancerede med et overskud på ca. 3400 kr.  

     

    Vedtaget.  

  

  Meddelelser fra DBF:  
  

    Medlemstallet på landsplan er faldet med ca. 1%. 

 Kun Distrikt Nordsjælland og Distrikt Nordjylland havde haft fremgang.  



DBF har et lille overskud. Man har bl.a. sparet på udgifter til ansatte, 

landsholdene og tjent lidt mere på bordafgifter end forventet. 

DBf’s økonomi er fortsat truet af en EU-dom, der måske betyder, at de skal til 

at betale moms i forbindelse med visse arrangementer.  

EM i bridge afvikles i år i Herning, hvor DBF garanterer for et evt. underskud. 

Det ser dog ikke på nuværende tidspunkt ud til, at arrangementet vil give 

underskud.  

Bridgefestivalen vil blive afviklet lige som sidste år. 

Kim Nielsen spurgte, om ikke evalueringen af festivalen og DM i åbent par, 

efter flytningen af åbent par fra bridgefestivalen, vil blive offentliggjort. 

Det lovede Nis og Kurt at den bliver. 

  

  

Meddelelser fra Kreds IV:  
  

Der var lidt problemer med afvikling af turneringerne i Kreds 4. 

Aarhus var ramt af sneproblemer og Aalborg af tekniske problemer, der 

forsinkede resultaterne. 

  

Indkomne forslag fra klubber:  
  

    Ingen forslag.  

  

  Forslag fra distriktsbestyrelsen:  
  

    Ingen forslag.  

  

  Fastsættelse af kontingent til distriktet og fremlæggelse af budget:  
  

 Kontingentet bliver uændret i forhold til sidste år.  

 

 Budgettet forventes at give et underskud på ca. 15.000 kr. næste år. 



Det forventede underskud skyldes først og fremmest, at Distriktet investerer 

mere i medlemshvervning. 

Vi håber selvfølgelig at underskuddet bliver meget mindre, grundet flere 

medlemmer. 

Budget vedtaget 

  

  Valg af distriktsbestyrelse og suppleanter til bestyrelsen:  
  

Alle var på valg: 

Vilhelm ønskede ikke genvalg, da han er flyttet til Aarhus. 

Nyvalgt blev Keld Kjær 

Suppleant blev Preben Nielsen   

  

    

 Valg af revisor og revisorsuppleant:  
  

                      Genvalg til Per Frederiksen  

                                                      Suppleant: Jan Meyer 

 

 

  

  Eventuelt:  

 
  Ketty, Nibe BK takkede bestyrelsen for god arbejdsindsats 

  Kurt takkede Dirigenten samt for god ro og orden 

Vilhelm blev også takket for sin indsats gennem 6 år.   

 Herefter blev der spillet kort og resultatet fremgår af BK Nords hjemmeside. 

 

  På bestyrelsens vegne  

  

    Erik Christensen  


